

Rikke Moller PEDERSON

Represents
Strokes
Olympics
World
Europe

Danish Federation
Breaststroke
- - 1
- 1 1
4 1 1



We are pleased to welcome **Rikke Moller PEDERSON** at the Mare Nostrum Tour 2018.



- She's specialising in breaststroke events and a current World Record holder.
- During the 2013 World Championships, she broke Rebecca Soni's 200m breaststroke world record in the semifinals, but she finished 2nd in the final behind the Russian Yuliya Efimova.
- At the 2016 Olympic Games, she won a bronze medal alongside her danish teammates in the 4x100m medley relay. They broke the European record with a time of 3:55.01.



Nous avons le plaisir d'accueillir **Rikke Moller PEDERSON** au Mare Nostrum Tour 2018.

- Spécialisé en brasse, elle est l'actuelle détentrice d'un record du monde.
- Pendant les Championnats du Monde de 2013 à Barcelone, elle bat le record du monde de Rebecca Soni au 200m brasse en demi-finale, mais termine 2^{ème} en finale derrière la Russe Yuliya Efimova.
- Aux Jeux olympiques de 2016, elle remporte une médaille de bronze aux côtés de ses coéquipières danoises au relais 4x100m medley. Elles battent le record d'Europe avec un temps de 3: 55.01.

Save the date : June 16th & 17th 2018
Place : Louis II stadium, Monaco

